
Hilsen fra Skovhaven 

Jeg, line- tovholder, skylder Jer lige at melde ud. Jeg har endnu en travl tid foran mig med afgangsprojekt 
fra DMJX, og kan derfor ikke påtage mig at drive Skovhaven på ugentlig/månedlig basis, da jeg allerede nu 
kan forudsige at jeg ikke kan komme regelmæssigt, hvilket jeg allerede syntes var et problem sidste efterår, 
i forbindelse med min flytning.  

 

I år 2021 stod vi klar med kræfterne, men kunne ikke få bemidlet pengene, det var drænende og flere er 
sprunget fra teamet. Jeg har nu ansøgt om 5500 kr.bla. til at få plantet de sidste buske og planter i 2022, 
men mindre kan gøre det hvis det eks. kun er buske og skilte vi prioriterer i et, fornemmer jeg, stramt 
budget.  

Ellers er min vurdering som udgangspunkt, at når vi har biúske og planter i jorden, har sat resten af hegnet 
op, og har fået sat skilte op ved træerne (teksten er lavet), så kan haven godt stå lidt hen i nogle år, med 
lidt lugning og høst indimellem, imens den gror sig større. Hvis det prioriteres at udvikle på haven i stedet, 
er der selvfølgelig en masse gode idéer i skuffen. 

 

Mit bud er, at vi aftaler at lave et par arbejdsdage som er strategisk placeret i weekender og får plantet de 
ting ud der skal ud, men altså ikke mødes på ugentlig basis. Da vores kræfter jo godt kan bruges andre 
steder, kan det være at det kompromis der kan sikre at Skovhaven kommer i mål med busk-laget, inden 
den evt. sættes på stand-by.  

Jeg har orienteret Skovhaveteamet om disse tanker, men har endnu ikke nået at høre deres reaktioner. 

 

De bedste hilsner 

Line 

 


